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                                        PROTOKOLL nr 1/2023 
 
 
 
 
                                SAMMANTRÄDESDATUM  
                                                              2023-01-26 
 
 
 
                                             STYRELSEN – FGI 

Tid:  19.00-21.00 PARAGRAFER: 1-10 
Lokal:  Stora Homa, Idrottens Hus 
 
 
Deltagare:  Mikael Nilsson ordförande 
  Olof Thomsson   
  Carina Thorén med via länk  
  Kerstin Österberg med via länk 
  Per-Ola Nilsson 
  Anders Pettersson  
  Magnus Thomsson 
  Patrik Gardelin 
  Sofie Nilsson   

Frånvarande:   
  Jörgen Pettersson 
  Sofie Lindström 
  Anna Hemmungs 
  Ola Thomsson  
UNDERSKRIFTER: 

JUSTERARE:              
 
           Olof Thomsson 
 

ORDFÖRANDE:         
 
            Mikael Nilsson 
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§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Mikael Nilsson hälsar FGI-styrelsen och övriga välkomna till årets första möte 
och förklarar detta öppnat. Per-Ola Nilsson för dagens protokoll. Mötet är fysiskt men med 
möjlighet till digitalt deltagande.  
_ 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Föredragningslistan fastställdes.  
_ 
 
§ 3 Justering  
Föregående protokoll 2022-11-17 justeras och läggs därefter ut på den nya hemsidan. Dagens 
protokoll justeras av Olof Thomsson.  
_ 
 
§ 4 Inför Stångaspelen 2023 
  

a)  Ekonomi och Avtal – FGI/SIF/FS 
En budget föredrogs av Olof och det ser ut som det blir en förlust med drygt 60 000:- 
för föregående år (2022). Budgetförslaget som Olof gjort för 2023 visar på en förlust 
på dryga 49 000:-, men efter diskussion om vissa poster kunde detta minskas till ett 
minus på 19 000:-, vilket inte känns helt bra. Efter ytterligare diskussion bestämdes 
det att höja entréavgifterna, se punkt 4 e), varvid budgeten visar ett nollresultat. 
 
Kansliets personal är nu på 80 % och detta på grund av ett ömsesidigt avtal om 
tjänstledighet.  
 
Avtalen mellan FGI, Stangmalmen och Stånga IF löper och ändras troligen inte men 
avtalet med den klubb som sköter parkeringen kanske behöver ses över. Olof räknar 
på arbetsinsatsen för de olika inblandade föreningarna men erbjuder i första läget 
Sudrets HC, som skötte parkeringen 2022, samma avtal igen. Skulle de inte vilja ta det 
i år kan andra klubbar erbjudas uppdraget. 
 

b)  Sponsring 2023 
Ligger för närvarande på dryga 70 000:- i dag. Tanken är att få in delar av dessa 
pengar till mitten av mars i stället för april för att få upp ekonomin lite tidigare. 
Styrelsen uppmanas att lämna in förslag på företag som möjligen kan sponsra.  
 

c)  Bilaga Gotlands Gratistidning 
Årets bilaga kommer åter igen att göras med Gotlands Gratistidning till en kostnad av 
c:a 45 000:-, samma som förra året. Detta år görs tidningen utifrån den mall som 
gjordes förra året. Här uppmanas styrelsen också att inkomma med material, annonser 
och artiklar.  

 
d)  Marknadsföring 

Inget hos GA/GT. Affischer ska tryckas. Mer material till tex. Facebook önskas och 
detta kan skickas till kansliet. Det ska också undersökas vad kostnaden/effekten är att 
annonsera på just denna sociala plattform.  
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e)  Entréer & anmälningsavgifter 
Avgifterna ligger kvar, efter höjningarna som beslutades för 2020. Däremot föreslogs 
och beslutades att entréavgiften höjs från 80 till 100 kr per dag, och helgbiljetten från 
140 till 180 kr.  
 

f) Priser 
Kerstin ska höra av sig till Gullvi Larsson, som är positiv till att fortsätta med 
glaspriserna. Anders ska kontakta Gullvi angående varpapriserna. Ett av 
vandringspriserna i pärk är på vift, det är Burs Pastorats Sparbanks Vandringspris. 
Alla uppmanas att leta efter detta och meddela Kerstin om man hittar det.  
 

g)  Inbjudan 
Inbjudan ska skickas ut som vanligt i slutet av april ihop med alla 
anmälningsblanketter. Dessa skickas per mail och kommer även att finnas på den nya 
hemsidan för nedladdning.  

 
I inbjudan ska det betonas att man i stenvarpan måste gå efter reglerna, och detta 
handlar om vilka tag som finns på stenarna.  
 

h) Arena 
Patrik Gardelin säger att man behåller schemat från förra året. I klassen upp till 13 år 
blev det rekord i antalet deltagare 2022, och man hoppas på samma antal detta år. Det 
pratades om en osäkerhet kring konferencier och kontakter ska knytas, så det finns 
någon på plats innan spelens början.  
 

i) Pärk 
Det är fullstort spel som det arbetas för, vilket betyder spel i fem dagar. 
Carina och Magnus har full koll på domarstaben för Mästarklass och klass 1. 
Sofie Lindström planerar för en ny bollkurs.  
 

j) Varpa 
Anders ska kontakta några personer som medhjälpare i varpaboden under spelen, och 
hittar man någon mer person som skulle kunna hjälpa till så hör man av sig till honom. 
Läktaren på varpaplanen ska ses över, och Magnus tar kontakt med Stangmalmen om 
detta. Toalettfrågan är fortfarande inte löst, möjligen kan Stangmalmen ordna med 
detta att göra en fast installation. Magnus ska även kolla över wifi till varpaboden med 
Stangmalmen.  
 

k) Stangmalmen 
Magnus informerade om att Stangmalmen ska ordna med stängslet runt Malmen, då 
någon kört ner en bit av detta.  
 

l)  Mat & Festarrangemang 
Inget att rapportera för tillfället, då ingen representant var på plats. Mikael önskade att 
alla ska tänka framåt till nästa år, 2024, då det är jubileum. Det behöver funderas på 
detta, om det är något som man kan arbeta med redan nu, och detta tas upp på 
utvärderingsmötet efter sommarens spel.  
 

m)  Ljud 
Vi jobbar efter samma koncept med Roger Wickman, och Mikael tar kontakt med 
honom.  
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n) Försäkringar 

Samma som 2022, Mikael tar kontakt med försäkringsbolaget. 
 
 

o)  Tillståndsansökan 
Mikael kommer att ansöka om tävlingstillstånd hos berörda parter. 
 

p) Organisation/ansvarsområden 
Listan med personer ska skickas ut för översyn och ett arbete ska inledas med att få 
funktionärer till samtliga platser. Ett kommittémöte (Varpa- Pärk och 
Arenakommittéerna) planeras att genomföras veckan efter årsmötet, datum för detta är 
dock ännu ej satt. 

_ 
 
§   5 Parasportförbundet 

Mikael informerade om att det ska tävlas som förra året under Stångaspelen. Onsdagen 
är vikt för detta evenemang och det blir ”prova på” med alla de gutniska idrotterna på 
Arenan.  

_ 
 
§ 6 FGIs årsmöte 2023 

Planen är att förlägga detta i Visby torsdagen den 16 mars klockan 19:00 och det är 
Wisby BK som ska vara den föredragande föreningen. Plats ännu ej bokad.  
 
En fråga som lades fram att lyfta på årsmötet var om FGI ska låsa spelen till en vecka 
(veckonummer). Man ska även lyfta varpans stenregler, då det visat sig att det 
förekommer fusk med grepp på stenar. Jubileumsåret 2024 kommer också att 
debatteras.  

_ 
 
§ 7 Valberedningen 

Valberedningen har precis börjat sitt arbete och ska kontakta alla personer i styrelsen 
och i synnerhet de som är uppe för omval.  

 _ 
 
§ 8 Övriga frågor 

 
a) Nya Stångaspelsboken 
Anders Mattsson och Bertil Westberg har på olika sätt påbörjat arbetet med den nya 
jubileumsboken. Anders har tagit på sig att skriva om varje år, precis som i den 
tidigare boken, och Bertil ska nu kolla över vad/hur som kan göras för att få in 
förbeställningar.  
 
Styrelsen ombeds att inkomma med tips om vad som ska finnas i denna bok.  
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b) Stänger 

En beställning är gjord angående stänger som Jörgen Pettersson har tagit tag i. 
Han har i sin tur tagit kontakt med Erik Broström för hjälp med detta. 

_ 
 
§ 9 Kommande möten 
Nästa möte är inför årsmöte 16/3 kl. 18:00 och plats är ännu inte bestämt, dock är det i Visby 
detta år. Motioner sammanställs och bereds under detta möte.  
_ 
 
§  10 Avslutning 
Mikael avslutar mötet och tackar för visat engagemang och konstruktivt möte och ser med 
glädje fram emot denna säsong.  
___ 
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